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Vragen:
De afgelopen tijd was de Raad nauw betrokken bij de ontwikkelingen op sportpark Overvecht-
Noord. De twijfels bij een meerderheid van de Raad waren groot over de uitvoerbaarheid van het 
plan van het college. In motie 123 van dit jaar is gesteld dat er een definitieve oplossing moet 
komen voor de middellange termijn op basis van de uitgangspunten van motie 91. We kijken uit 
naar de uitwerking hiervan.

Maar ook op de korte termijn is er actie nodig. Mediation heeft tot op heden niet geleid tot een 
oplossing, van optimaal gebruik van de (voetbal)velden lijkt geen sprake en er worden door 
meerdere gebruikers van het sportpark problemen ervaren met het parkeren. Afgelopen zaterdag 
moesten er wedstrijden van EDO worden afgelast, terwijl – zo begrijpen wij uit foto’s – het veld 
van URV niet gebruikt werd. De fracties van D66, CDA, PvdA, VVD, Volt, SBU en PVV hebben de 
volgende vragen:

1. Klopt het dat afgelopen week wedstrijden van voetbalvereniging EDO moesten worden 
afgelast als gevolg van slecht weer en tekort aan veldcapaciteit terwijl het veld van URV 
niet gebruikt werd?

2. Deelt het college de mening dat het ongepast is om richting EDO aan te geven dat ze hun 
wedstrijden ook buiten het sportpark af kunnen werken terwijl er op het veld van URV wel 
ruimte was?1

3. Waarom kan er – bijv. op zaterdagochtend - geen gebruik worden gemaakt van het URV-
veld nu een oplossing niet gevonden wordt via mediation? Kan het college exact aangeven 
waarom zij geen afspraken (/regels) op kan leggen aan de gebruikers van het sportpark 
over de verdeling van de velden?

4. Wat is de stand van zaken van het toegezegde gebruikersoverleg van sportpark Overvecht-
Noord? Hoe wordt specifiek het probleem rondom parkeren op piekmomenten opgelost?

1 Sportwethouder over ‘hondensoap’: EDO had wedstrijd kunnen spelen buiten eigen sportpark | Utrecht | AD.nl

https://www.ad.nl/utrecht/sportwethouder-over-hondensoap-edo-had-wedstrijd-kunnen-spelen-buiten-eigen-sportpark~a1932a37/
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